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Panią Dyrektor!

W sierpniu odbył się
konkurs na
dyrektora naszej
szkoły. Było troje
kandydatów.
Komisja wybrała
Panią Wandę
Tuńską.
Wcześniej Pani
Wanda

była dyrektorem
Szkoły
Podstawowej 
w Zalesiu. Więcej
informacji o nowej
Pani Dyrektor
przeczytacie 
w wywiadzie (str.3).
A teraz życzymy
wszystkim

uczniom,
nauczycielom 
i pracownikom
szkoły dużo
wytrwałości 
i zadowolenia.
Wakacje będą, ale
dopiero
za ROK!!!

Gimnazjum Realizuje
Projekt Unijny.

ĆWICZĘ, UCZĘ
SIĘ, WYGRYWAM
to projekt, który
realizowany jest w
latach 2013-2014.

Beneficjentem jest
Kujawsko–
Pomorskie
Centrum Edukacji
Nauczycieli w
Bydgoszczy.
Projekt

ma charakter
wychowawczy i
skierowany
jest on do 100
gimnazjów.

Nasza szkoła, a
ściślej mówiąc
nasza II klasa
gimnazjum
też bierze w nim
udział.
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Kolejne wybory
za rok

Wybory
odbyły się
02.10.2013r.

Jeśli chcesz
opublikować coś
fajnego, np.
wiersz
leżący w
szufladzie od
lat, karykaturę
narysowaną
dawno temu,
pomysł na
spędzenie
czasu
wolnego, albo po
prostu
chcesz się z
nami podzielić

wynikami
konkursu, w
którym brałeś
udział, zrobiłeś
ciekawe zdjęcie
na turnieju w
siatkówkę,
czy w piłkę
nożną -
przyjdź do nas,
nasza siedziba
to klasa
nr 3.

Jeśli chcesz
pozostać
anonimowy,
my to
uszanujemy,
tylko
skontaktuj
się z nami i
wymyśl
sobie NICK.
Czekamy na
CIEBIE!

Wybory do samorządu
szkolnego.

Przewodniczą
cym
Samorządu
Szkolnego
został Krystian
Wierzchucki, a
członkami: Igor
Półgęsek,
Wiktoria
Chyrchel,
Karolina
Podgórska i
Zofia
Chylewska.

W skład Komisji
Rewizyjnej
weszli:

Ewa
Chrapkowska,
Oliwia Tomsa,
Katarzyna
Stupałkowska 
i Julia
Lica.

Plan pracy
samorządu
dostępny jest w
gablocie
szkolnej na
korytarzu oraz
na stronie
internetowej 
www.
waldowo.pl
w zakładce
Samorząd.
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             Wywiad przeprowadzony z naszą nową  Panią                 
dyrektor, Wandą Tuńską

Jesteśmy redaktorami szkolnej gazetki Gimbusek. Nasi czytelnicy chcieliby poznać panią bliżej i czy możemy
zadać Pani kilka pytań.
- Co skłoniło Panią do decyzji o kandydowaniu na dyrektora naszej szkoły ?
-Tak to już jest, że w życiu trzeba podejmować różnorodne, czasami również trudne decyzje. Sam pomysł
kandydowania na stanowisko dyrektora, to trochę chęć sprawdzenia siebie, potrzeba zmiany, ale też jakieś
wewnętrzne przyciąganie, bo zawsze czułam sentyment do szkoły w Wałdowie.
Jest to przede wszystkim nowe doświadczenie. Ja lubię zmiany, bo to powoduje, że człowiek „nie stoi w
miejscu”, powoduje, że się rozwija. Wcześniej kierowałam najmniejszą wiejską placówką w gminie, teraz
największą wiejską placówką w gminie. Każda z nich to ogromne wyzwanie. Jestem pozytywne
nastawiona na współpracę, i teraz jestem jednym z WAS – w pełnym tego słowa znaczeniu.
- Jak podoba się Pani nowa praca ?
- Już wcześniej, kilka lat temu chciałam przyjść tu pracować jako nauczyciel, ale życie sprawiło, że zostałam
dyrektorem w szkoły Podstawowej w Zalesiu.
- Czy planuje Pani jakieś zmiany w naszej szkole ?
- Zmiany przynosi każdy dzień, ja chcę przede wszystkim, żeby każdy z Was czuł się w szkole potrzebny, mógł
rozwijać się pod każdym względem, żeby szkoła była dla was PRZYJAZNYM AZYLEM.
- Czy myślała Pani nad zakupem szafek szkolnych na książki, buty gimnastyczne itd. ?
- Na bieżąco myślę nad doposażeniem szkoły w potrzebne meble, pomoce, ale także chcę znać Wasze
potrzeby, i je będę starała się zaspokoić.
- Czy pozwoli Pani na zadanie kilku osobistych pytań ?
- Oczywiście – odpowiedziała z uśmiechem nowa Pani Dyrektor.
- Co lubi Pani robić w wolnym czasie ?
- Tak naprawdę mam go mało, za mało ! –podkreśliła Pani Dyrektor – Chociaż, praca zawodowa, to tak
naprawdę to jest to co lubię, co sprawia mi satysfakcję.
Jeżeli, natomiast, uda mi się trochę wygospodarować wolnego czasu, to wychodzę do ogrodu.
Zagospodarowywanie terenu zielonego, to moja pasja. A poza tym uwielbiam podróże.
- Jaka jest Pani ulubiona potrawa ?
- Nie jestem wybredna. Najbardziej jednak lubię sałatki różnego typu. Poza tym jestem ŁASUCHEM, uwielbiam
słodkości.
- Czy sama gotuje Pani w domu ?
- Bywa różnie. Najczęściej tak, chociaż lubię gotować z moim mężem.
- Jak liczną ma pani rodzinę ?
- W ogóle liczną mam rodzinę, chociaż sama jestem jedynaczką. Ta najbliższa rodzina to mój wspaniały mąż i
dwóch synów - już dorosłych.
- Czy na koniec chciałaby Pani coś przekazać od siebie naszym czytelnikom ?
- Bądźmy dla siebie bardziej życzliwi, wspierajmy się i tolerujmy ! – odpowiedziała Pani dyrektor z uśmiechem na
twarzy.
- Dziękujemy Pani za rozmowę i poświęcony nam czas.
- Również dziękuję.
- Również dziękuję.

I tak oto zakończył się wywiad z nową Panią dyrektor naszej szkoły Wandą Tuńską. Mamy nadzieje, że taka
nowa dusza naszej szkoły przyniesie same dobre decyzje, zmiany i wprowadzi dużo uśmiechu do naszej szkoły.
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GIMNAZJUM REALIZUJE PROJEKT
UNIJNY ĆWICZĘ - UCZĘ SIĘ -

WYGRYWAM

nawiążemy
kontakty

rozwiniemy
zainteresowania

podniesiemy
samoocenę

Bierzemy udział
w różnych
zajęciach takich
jak: zajęcia z
informatyki,
zajęcia
przyrodnicze,
zajęcia z języka
niemieckiego,
zajęcia
sportowe,

zajęcia z
psychologiem.

Każdy z nas
będzie
uczestniczył w
186 godzinach
zajęć
dodatkowych.

poradzimy
sobie w
sytuacjach
trudnych,

interesująco
spędzimy
czas wolny,

Zespół
redakcyjny:

- Izabela
Grochowska,
- Julia
Łodzińska,
- Patryk
Nędzołek,
- Renata

Kobylarz,
- Laura Steinke.

Opiekun: Beata
Kurzyńska

Na zajęciach z
informatyki
układaliśmy
klocki LEGO.
Bawiliśmy się
bardzo fajnie w
programie
BLOCK CAD.

Naszą
specjalnością
było
konstruowanie
samochodzików. 
Obecnie
pracujemy nad
projektowaniem

książeczki
elektronicznej.
W programie
ANIMOTO
stworzyliśmy
krótki filmik ze
zdjęć, a w
programie VOKI

- mówiącego
AWATARA.
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